
Møtedato: 27. oktober 2022. Kl. 15:15 – 21.00.  
Møtested: Studiested Halden, rom: E1-074  
 
 
Til stede med stemmerett: 
Nathalie Lunde (HVO) 
Andrea Stenhaug (HVO). Representerer også fadderstyret i sak 84-22 
Signe Marie Berg (HVO). Representerer også fadderstyret i sak 84-22  
Madeleine Rasmussen (LUSP) 
Marita Stivang (LUSP) 
Rakel E. Nesteng (LUSP) 
Astrit Qerimi (IIØ) 
Daniel Nikolai Fiko (IIØ) 
Yasmin Maria Hope (IIØ) 
 
Til stede uten stemmerett: 
Studentleder Naomi Lunner (AU) 
Ina Adele Fiskerstrand (AU) 
Mats Louis Christensen (AU) 
 
Sandra Mari Miller (repr. Høgskolestyret) 
Eilif Johansen (repr. Fadderstyret) 
Inger-Synnøve Johansen (LUSP) 
Anette V. Dahl (repr. ledelsen)  
 
Ina Adele Fiskerstrand  ordstyrer 
Mari Gløckner Giil sekretær, vikar for organisasjonskonsulent 
 
 

  



Saksnr: 93-22   
VEDTAK: INNKALLING, SAKSLISTE OG PROTOKOLL 
 
 A) Godkjenning av innkallinger  
Forslag til vedtak: Innkallingen godkjennes.  
GODKJENT 
 
B) Godkjenning av saksliste, samt oppmelding av saker til eventuelt  
Forslag til vedtak: Saksliste med timeplan godkjennes med eventueltsak:  
 
Sak fra AU: Skolepenger for utenlandsstudenter 
GODKJENT  
  
C) Godkjenning av protokoll fra forrige parlamentsmøte  
Protokoll fra forrige møte ligger vedlagt.  
Forslag til vedtak: Protokoll vedtas.  
GODKJENT 

 

Saksnr.: 94-22  

VEDTAK: VALG AV MØTELEDER OG ORDSTYRER 

Det vises til SpiØs forretningsorden pkt 5.1. 

5.1. Møteledelse, herunder ordstyrer og møteleder, velges under valg av møteleder og ordstyrer i 

hvert møte i SpiØ. 

Forslag til vedtak: Arbeidsutvalgets forslag til møteleder er studentleder Naomi Lunner og Ina Adele 

Fiskerstrand som ordstyrer. 

GODKJENT 

 

Saksnr: 95- 22 

ORIENTERINGER 

 
A) Arbeidsutvalget: 

Studentleder: 

▪ Faste ukemøter. 
▪ AU-møter 
▪ Workshop om strategisk plan 
▪ UKÆ-møte med HSS 
▪ Møter med prorektor og kommunedirektørene i Halden og Fredrikstad kommune om attraktiv 
studentby. 
▪ Deltatt som observatør på HVO sitt tillitsvalgtmøte 
▪ Formelt faglig ledermøte 
▪ Vært i møter angående nytt kontor i Fredrikstad (H2) 
▪ Planlagt og gjennomført tillitsvalgtopplæring 



▪ Møter med NSO og medlemslagslederne om gratisprinsippet 
▪ Studentpolitisk toppmøte i Oslo med Borten Moe 
▪ Verdensdager for psykisk helse og kakedager 
▪ Jobbet mye med og rundt studentvalget 
▪ Referent for LMU 
▪ Samarbeidslunsj med SiØ råd og helse 
▪ Organisatorisk arbeid med nettsider, mail og lister og annet. 
▪ Møte om studenthus i Halden 
▪ Møte med pedagogstudentene 
▪ Deltatt i aksjon “stopp skolepenger” 
▪ Andre møtevirksomhet. 
▪ Vært på begge campuser, prøver å balansere slik at jeg er der like mye hver uke. 
Husk å svare i teams når det ligger spørsmål til rådene der. 
  
Nestleder: 

Faste ukemøter AU-møter Workshop strategiskplan Ukæ Fadderstyret (nytt) Frivillighetsfest VDPH 

Studentvalg Kontaktpersonarbeid (satt opp medarbeidersamtale) HVO tillitsvalgmøte LMU, div 

møtevirksomhet Budsjettsøknad Avspark, kontorrydd 

Velferd- og læringsmiljøansvarlig: 

Har for tiden pause. 

Utdanning- og kommunikasjonsansvarlig: 

Diverse møtevirksomhet 
AU-møte 
Ukemøter 
Møte om studentlokale i Halden Sentrum 
Andre «mindre» møter: møte med pedagogstudentene avholdt. Pedagogstudenten ønsker 
samarbeid mtp arrangementer. Del av fagforening. 
Tillitsvalgsopplæring 
Markedsføringsmateriale 
Div kontor/småarbeid 
Verdensdagen for Psykisk Helse 
Workshop m/studentråd 
 
B) Studentrådene orienterer 

LUSP: 

Tillitsvalgtmøter 

Kommet møter som jobbes med internt. Halve rådet i praksis nå. 

Fagdager og stands – vært med på.  

IIØ: 

Lite aktivitet 

Arrangement i Fredrikstad og Halden – Kahoot med premier, arrangert «bli kjent med rådet». Tiltak 

for å synliggjøre og rekruttere. Vellykket. Valgaktiviteter. Inn i grupperommene for å snakke med 

studenter. Vært i kontakt flere steder for å promotere. Aktivt ute – vært bra.  



HVO: 

Tillitsvalgtmøte. Møte om praksis og fravær. Inviterer praksisteam til neste møte. 

Møte med ledelse HVO – ønsker samarbeid. Møte mandag om karrieredager 11. november. Stand 

psyk. helsedag. Deltatt foredrag – markedsføring og konkurranser.  

C) Organisasjonskonsulent 

Vikar. Deltatt på AU-møte.  

D) Fadderstyret orienterer. 

Gjort endringer i rapporten. Mer ryddig dokument nå.  

E) Studentsamskipnaden orienterer. 

Vi har gjennomført opplæring av alle styremedlemmer og ser frem til samarbeidsmøtet vi skal ha den 

11. november. SHOT-undersøkelsen er utrolig viktig for å få innsyn i studenters hverdag og vi bruker 

resultatene i vårt styrearbeid. 

F) Høgskolerepresentanter orienterer 

Orientering mottatt skriftlig etter møtet: 

Budsjettet; styret ønsker prioritering av stipendiater, forskning og utdanningskvalitet. 

Studieavgift for utvekslingsstudenter kan påvirke utvekslingen av erfaringer, kompetanse og kultur 

for studentene. Læringsmiljø og attraktiviteten HiØ har for utvekslingsstudentene. 

Forlengelse av sensurfrist i nasjonal deleksamen i matematikk i. Grunnskolelærerutdanningene og 

nasjonal deleksamen i anatomi, fysiologi og biokjemi. 

Studenter: Vi orienterte om studentengasjementet og fikk mange positive tilbakemeldinger på dette. 

Vi nevnte den frivillige studentfesten og studentsamfunnene. Orienterte også om dobbel bookingen 

på seminaret med SiØ. 

Master i barnevernsfaglig arbeid har blitt godkjent 

Rektor: Nevnte studentengasjement og det ble i den forbindelse startet en diskusjon over bordet der 

styret viste engasjement rundt studentenes involvering i Høgskolens videre drift. 

 

G) Studentsamfunnene orienterer 

HSS (innsendt skriftlig): 

Halden Studentsamfund begynner per nå å komme nærmere fulltallige, da vi kun mangler en 

Informasjonsansvarlig. Vi har siden sist hatt 2 quizer og 1 fest, vi opplever at quizene er sterkt 

populære, men vi sliter mer med festene våre der vi prøver vårt beste på å finne løsninger på 

hvordan vi kan få disse tilbake til før-korona standard. Om noen skulle ha noen tilbakemeldinger på 

hvordan vi kan gjøre dette bedre ta gjerne kontakt med oss!  

HSS har også prøvd å gjøre investeringer i nytt utstyr til festene da vi håper dette kan være med på å 

gjøre festopplevelsen i kantina litt mer spesielt, men sliter fortsatt med at kantina/AUD6 ikke er et 

optimalt lokale for festaktivitet.  



De siste arrangementene vi har igjen før semesteret er over er følgende: 

• Quiz 9 november 
• Maskerade-gallafest 18 november 
• Quiz 30 november 
•  

Vi har også bestemt oss for å ha gratis inngang på denne siste festen, samt at vi ønsker å tilby gratis 

mat til alle deltakere. Vi oppfordrer så klart alle til å komme og håper å se dere der også!  

FSS  

Ikke til stede. 

H) Læringsmiljøkonsulent orienterer 

Ikke til stede.  

I) Ledelsen orienterer 

Bekymra for studentengasjementet i ledelsen også 

Gladnyhet: gratis frokost til alle studenter fram til jul! 

Strategisk plan har vært på høring. Styresak i november. 

Deltatt i møter ang attraktiv studentby sammen med studentleder. Snakket blant annet om ulike 

studenttilbud og kollektivtrafikk 

Studentbarometeret er «ute» nå. HiØ trenger hjelp til å promotere!  

Master i barnevernsarbeid er akkreditert. Oppstart høst 2023. To PhD også i planlegging.  

J) Andre 

Ingen  

 

Saksnr: 83-22 

ORIENTERING - "Mine studier”  

 
Mine studier samler informasjon om studiene dine på ett sted. Her får du timeplan, beskjeder og 

snarveier til verktøy og tjenester ved Høgskolen i Østfold. Applikasjonen er relativt ny for studentene 

ved HiØ, derfor har arbeidsutvalget ønske om at hele studentdemokratiet skal bli orientert om dette 

verktøyet. Pål Flodin fra markedsenheten orienterte studentparlamentet om status og hvordan mine 

studier applikasjonen fungerer.  

Appen kommer fra universitetet i Oslo. Formål: samle informasjon for studenten på ett sted. Canvas 

(med endringer, innleveringer og eksamener som er mer «personlige»), snarvei til systemer – e-post, 

rombestilling og kan legge til flere snarveier. Lenker til emnene dine og til studieprogramsiden.  

Etter innføringen i juni har over halvparten av studentene vært i appen. Få tilbakemeldinger så langt.  

Kommentarer:  

Widgets? Nei 



Flest bruker denne på mobil 

Et problem at undervisere ikke alltid booker rom i tide. Mine studier fungerer ikke like godt når 

timeplanen ikke alltid er oppdatert. 

Fint om oversikt over andre aktiviteter også var med. Det man får med, er for eksempel 

arrangementsoversikten som sendes ut en gang i mnd. Mer kan fort blir «støy». Har vært ønske om 

at det ikke skal publiseres for mye fra for mange.  

Hvordan markedsføres dette – spesielt mot studenter som ikke var nye 2022? 

 

Saksnr: 96-22 

ORIENTERING: STUDIEBAROMETERET 

 
Studiebarometeret har utviklet seg til å bli en viktig og nyttig undersøkelse, spesielt for institusjonene 

selv i deres kvalitetsarbeid. Dette viser også evalueringen av Studiebarometeret som ble lagt fram i 

juni. Selv om svarprosenten gikk noe ned i fjor (42 %), er det fortsatt høy oppslutning om 

undersøkelsen. Vi ønsker imidlertid en høyere svarprosent i år for å sikre enda bedre data på 

studieprogramnivå. For å få til det er vi helt avhengig av drahjelp fra institusjonene. Jo flere som 

svarer, jo mer nyttig er dette verktøyet. 

Undersøkelsen sendes til omtrent 100.000 studenter fra og med mandag 24. oktober. Formål og 

målgrupper Spørreskjemaet sendes 2.- og 5.-årsstudenter på bachelor- og mastergradsstudier. I 

evalueringen ble det anbefalt at vi bytter målgruppe på bachelorgrader fra 2.- til 3.-årsstudenter. 

Dette vil vi teste i år ved at 3.- årsstudenter ved institusjoner som ønsker det får tilsendt 

undersøkelsen. 

Kvalitetsrådgiver orienterte studentparlamentet om studiebarometeret, og gjennomgår hva det 

forventes av studentparlamentet rundt dette. 

Resultatene skal brukes videre i kvalitetsarbeidet. Alle stemmer er viktige. Håper at alle kan bidra til 

at flest mulig svarer på undersøkelsen – spre budskapet. De tillitsvalgte bør også promotere og 

videreformidle i sine fora. Tid i undervisningen til å svare - dette gir god svarprosent.  

Hvordan kan vi promotere? 

Viktigst det å sette av tid i undervisningen 

Et problem med dette med at e-post med lenge havner i spam 

Link til undersøkelse er dansk. Mange skeptiske til lenken. Lenken man får på sms virker tryggere.   

Sendt kun på privat e-post 

 

Saksnr.: 84-22  

VEDTAK: Fadderrapport 2022 



Etter fadderukene skal fadderstyret ved Høgskolen i Østfold legge frem rapport om deres arbeid til 

studentparlamentet. Det er studentparlamentet som er prosjekteiere for uken, og skal derfor 

beslutte om rapporten og ukene er gjennomført på en tilstrekkelig måte. 

Fadderstyret legger fram rapport med endringer. Ikke mange tilføyelser.  

Vært avholdt ett felles møte angående endringene.  

Endringsforslag vises på skjerm i rapportforslaget. Forslag til endringer skrives i dokumentet på 

skjerm: 

1. Side 1: Fjerne bokstav «a». Endring vedtatt 

2. Side 6: endring rødt til svart + tekst «mangler». Endring vedtatt.  

3. Stryke og endre setning i avsnitt 1.3, 1 avsnitt. Endring vedtatt.  

4. Kolonne med avvik i budsjett. Ny kolonne. Endring avvist. 

5. 5.5: omskriving av setning i 3 avsnitt presiseres grammatisk. Endring vedtatt.  

 

Forslag til vedtak: 

A) Fadderapporten er godkjent:  0 stemmer 

B) Fadderrapporten er ikke godkjent: 0 stemmer 

C) Fadderrapporten er godkjent, med redaksjonelle endringer som er kommet inn under møtet: 

7 stemmer 

 

Saksnr: 85-22  

VEDTAK: Honorering fadderstyret 

Studentparlamentet skal sammen godkjenne/avslå summer for hvert enkelt medlem, eller komme 

med innspill til endringer til hvert enkelt medlem. 

Fadderstyret forlater salen for diskusjon/gjennomgang i parlamentet. Studentleder gjennomgår 

honoreringen slik den foreligger. 

Fadderstyrets representanter tar imot spørsmål fra møtet i etterkant.  

Studentparlamentet diskuterer og kommer med følgende endringsforslag: 

 

Fadderleder: 7000 

Nestledere: 6000 

Arrangementsansvarlige: 4 500 

Informasjonsansvarlig: 4 500 

HSS-representant: 3000 



 

Forslag til vedtak: 

D) Honorering er godkjent    1 stemme 

E) Honorering er godkjent med endringsforslag 6 stemmer  

 

Saksnr: 97-22 

DISKUSJON: VEIEN FREM TIL JUL 

Arbeidsutvalget ønsker en gjennomgang av hva som er planlagt frem til jul av aktivitet fra 

studentrådene, er det noen saker som jobbes med og er det noe studentrådene har bistand med. 

Arbeidsutvalget anbefaler at det settes opp en plan på bruk av midler tilknyttet aktivitetene. 

IIØ: 

Vi er i samtaler med Enigma om å arrangere en julekalender for fakultetet 

Valgvogn skaffet for valgperioden. Kan denne også brukes til å stemme? Andre kan få bruke denne 

ved behov – bar gi beskjed.   

Innkjøpt Kahoot-lisenser for bedre bruk. Andre kan låne denne også.  

LUSP:  

Laget liste over alt som skal gjøres 

Laget konkurranser 

Skal avholde tillitsvalgmøter med kos og aktiviteter 

Det er eksamenstider og vi ønsker å lage litt kos – nissejakt eller andre hyggelige aktiviteter. 

Tradisjon med nissejakt. I tillegg grøtdag og nissekonkurranser på Instagram. 

Har mer igjen på budsjettet pr. i dag.  

Ukemøte i morgen bestemmes dato for grøtdag og videre samarbeid.  

HVO: 

Stand i neste uke – vise stemmekvittering for å vinne premier 

Julekakedag på kakedag, eventuelt julegrøt 

Julekonkurranse på Instagram  

 

Saksnr: 98-22 

DISKUSJON: LEVEKÅRSUNDERSØKELSEN 

Studenter i høyere utdanning kommer i alle aldre, og de studerer på heltid, deltid og over nett. Noen 

har studiene som hovedaktivitet, andre tar utdanning ved siden av jobb. 



Statistisk sentralbyrå har tidligere gjennomført levekårsundersøkelser blant studenter i 1998, 2005 

og 2010. I 2021-undersøkelsen er det gjennomført en bred kartlegging av studentenes 

studiehverdag, bolig og bosituasjon, fysiske og psykiske helse, arbeidsforhold og økonomi. Studenter 

i høyere yrkesfaglig utdanning (fagskolestudenter) er inkludert i levekårsundersøkelsen for første 

gang. 

Undersøkelsen kan leses her: https://www.ssb.no/utdanning/hoyere-utdanning/artikler/studenters-

levekar-2021.en-levekarsundersokelse-blant-studenter-i-hoyere-utdanning 

På bakgrunn av levekårsundersøkelsen, hva er det studentparlamentet kan gjøre for at levekår for 

studentene ved HiØ kan bli bedre. Arbeidsutvalget går igjennom denne saken på 

studentparlamentsmøtet. 

LUSP: levevilkår faller kanskje noe utenom vårt område? 

Det har skjedd mye i økonomien de siste årene, mye har endret seg på ett år. 

HVO: ide om «survival-kit» – dele ut matposer til studenter som sliter økonomisk. 

 

Saksnr: 99-22 

DISKUSJON: BUDSJETT STUDENTPARLAMENTET 

Studentparlamentet skal søke på midler årlig til Høgskolen i Østfold innen 1. november. Dette er 

totalbudsjett for studentdemokratiet, studentrådene og fadderordningen. 

I år hadde studentparlamentet en total driftsramme på ca. 1,7 millioner kroner dette inkludert 

fadderstyret og studentråd. 

Forslaget studentparlamentet sender inn skal behandles i høgskolestyret. Arbeidsutvalget ber 

studentparlamentet om å komme med innspill til hva det skal søkes på. 

Studentleder gjennomgår AU sitt forslag til budsjett med endringer. Studentparlamentet inviteres til 

å komme med forslag til budsjett.  

Diskusjon og innspill: 

• Kakedag. Matprisene har økt. Hva med budsjettposten, bør den økes tilsvarende? Svar: man 
har heller byttet leverandør som har gjort det billigere. Forslag om å øke denne noe. Forlag 
om å øke denne, også for å øke tilbudet mtp glutenfrie alternativer bla.  

• Honorar rådsledere – forslag om en økning med 1000 kr pr. honorar i takt med prisstigningen 
ellers. Har også med rekruttering å gjøre.  

• Ang. transport IIØ: transport tillitsvalgte til møte var kostbart. Må ha pandemien med i 
tankene. Mange møter har vært digitale. Dette sjekkes noe nærmere før forslaget sendes. 
Forslag om å be studentene bruke kollektivtransport i stedet.  

• Bør honorar til fadderstyre økes? 

Fram til mandag klokka 18.00 kan man fremme forslag til endringer. Budsjettet gjøres tilgjengelig for 

parlamentet. 

  

Saksnr: 100-22 

https://www.ssb.no/utdanning/hoyere-utdanning/artikler/studenters-levekar-2021.en-levekarsundersokelse-blant-studenter-i-hoyere-utdanning
https://www.ssb.no/utdanning/hoyere-utdanning/artikler/studenters-levekar-2021.en-levekarsundersokelse-blant-studenter-i-hoyere-utdanning


DISKUSJON: STUDENTVALG 

 
Studentvalget for de som skal sitte i studentråd 2023 starter 31. oktober. Per 20.10.2022 klokka 

17:00 er det 9 kandidater som har stilt til valg. Det er viktig at det legges ned en innsats frem mot 

valget, men også i selve valgperioden. Valget vil foregå 31. oktober til 7. november. 

Hva skal gjøres under valguken? Hvem skal stå på stand? Hvordan skal studentparlamentet få en så 

høy svarprosent som mulig? 

Bruk skjemaet her til å fylle inn ønsker, også går vi igjennom dette på møtet. 

https://hiof.sharepoint.com/:x:/r/sites/Studentparlamentetistfold/Delte%20dokumenter/General/Ar

rangementer/Studentvalg%202022/Hvemtaransvar.xlsx?d=wbee4bdb08d4c44c4a3622af2babbd99e

&csf=1&web=1&e=UBqRLp 

 

Vi har ikke nok kandidater til å holde valg pr. i dag. Frist er førstkommende søndag klokka 

12.00 for å fremme kandidater.  

Kommentarer:  

Hvor mye får vi ut av å stå på stand? Heller oppsøke studentene direkte? 

Sende «tiggerbrev» som i fjor? 

Angående HVO og fraværsregler som hindrer deltagelse. På LUSP er det mulighet for politisk 

deltagelse/fravær. Studentleder bringer spørsmålene herfra videre. 

Fruktutdeling under valgukene? Bruk gjerne valgvogna.  

Gavekort på matbutikk som premie/gave for stemming. Send spørsmål om dette til 

studentleder. Studentleder sjekker også dette med mulighet for premier til stemmegivere.  

Deler ut melkerull til de som har stemt.  

Klistremerker med QR-koder til valget 

Arrangement «bli kjent med rådet» var vellykket 

Forslag til premieutdeling: kjøpe inn på forhånd og vise dette i valgperioden. 

Bruk timene med klassen til å promotere valget. Spør foreleser om tid til å promotere og få 

eventuelt foreleser om å minne om dette og sette av 5 minutter.  

 

Saksnr: 101-22 

DISKUSJON: INNSPILL TIL AKTIVITETSPLAN 

BAKGRUNN 

Høgskolens aktivitetsplan for 2023 skal være forankret i høgskolens strategiske plan for 2023-2030 og 

samtidig bidra til at høgskolen når målene i Utviklingsavtalen med KD. Den strategiske planen er ikke 

ferdigstilt ennå og vedtas etter planen av høgskolestyret i november. Utviklingsavtale for 2023-2026 

https://hiof.sharepoint.com/:x:/r/sites/Studentparlamentetistfold/Delte%20dokumenter/General/Arrangementer/Studentvalg%202022/Hvemtaransvar.xlsx?d=wbee4bdb08d4c44c4a3622af2babbd99e&csf=1&web=1&e=UBqRLp
https://hiof.sharepoint.com/:x:/r/sites/Studentparlamentetistfold/Delte%20dokumenter/General/Arrangementer/Studentvalg%202022/Hvemtaransvar.xlsx?d=wbee4bdb08d4c44c4a3622af2babbd99e&csf=1&web=1&e=UBqRLp
https://hiof.sharepoint.com/:x:/r/sites/Studentparlamentetistfold/Delte%20dokumenter/General/Arrangementer/Studentvalg%202022/Hvemtaransvar.xlsx?d=wbee4bdb08d4c44c4a3622af2babbd99e&csf=1&web=1&e=UBqRLp


er også under arbeid og det det er frist å sende fullstendig utkast til utviklingsavtale med mål og 

styringsparametere til Kunnskapsdepartementet 20. september. P.t. er det følgelig kun utkast til 

strategisk plan og utkast til ny utviklingsavtale som foreligger 20. september som kan benyttes som 

grunnlag for innspill til aktivitetsplanen. De foreliggende versjonene p.t. ligger på høgskolens 

nettsider: Strategisk plan - https://www.hiof.no/for-ansatte/prosjekter/ny-strategi-2030/-versjon av 

31.08.22 

Studentparlamentet inviteres til å komme med sine innspill. 

Hva bør med i aktivitetsplan for 2023: 

• Få opp studentengasjement  

• Karrieredager for hele LUSP 

• Gjør mer ut av karrieredagene 

• Involvering av studentrådene i mer av det som skjer. Mer synliggjøring av rådenes aktiviteter. 
For eksempel gjelder dette karrieredagene. Mer involvering. Ta dette opp direkte med 
fakultetene. Rådene bør ha egen stand på karrieredagene. 

• Studentrådene bør være mer involverte i høgskolens planer og aktiviteter 

• Angående psyk.helse-arrangementer: forslag om flere mindre arrangement i stedet få, men 
store. 

• I tillegg til karrieredager – hva med frivillighetsdag med stands? 

• Fellesområder Fredrikstad – kan man lage mer muligheter for aktiviteter på Campus. 
Studentleder tar dette videre. Biljard? Bordtennisbord?  

• Maker space har gode tilbud og aktiviteter med sine læringsassistenter- et veldig godt tilbud. 
Kan tilbudet utvides til alle studenter?  

• SFO-temaer: spillkvelder o.lign., «leker». IIØ har hatt brettspill- og pizzakvelder. Mer av 
attraktive lavterskeltilbud.  

• Studenter etterspør aktiviteter på campus som ikke er skolerelatert. 

 

EVENTUELT 

Meldt sak: Skolepenger 

Høringssvar om KD har kommet med forslag om skolepenger for utenlandske studenter.  

Studentleder sender ut et forslag med høringsfrist 10.10.22.  

 

Saksnr: 92-22 

DISKUSJON: MØTEEVALUERING 

Hva var bra ved møte, kunne noe vært bedre? 

Mer avklarte pauser underveis 

Bra møte, gode innspill 

Ikke ha møtet i skoleovertagelsen neste år (gjelder flere)  

Talerettssak: kan dette avklares før saken starter i stedet for å stemme midt i sak 



Angående budsjettsak: kunne vi fått utdelt tallene på forhånd og mer tydelig med tall for hvert år?  

Saken om aktivitetsplan ble litt rotete.  

Bra møte, likte at alle spiste sammen i pausen – viktig med fellesskap.  

Bra møte, ang. fadderhonorarsak – innsyn på forhånd vil gi bedre sakshåndtering i møtet.  

Savner kaffe, oftere pauser. Tegningene er bedre i møtet, kan kanskje for strenge. 

Fint med rene bord, ønsker mindre avsporing.  

Tips: les innkallingen nøyere og forbered dere godt rådsvis.  

Ønske om en tentativ saksliste for å få bedre tid til forberedelser? 

Bra at alle fikk sakspapirer i møtet 

Be om utskriftspenger til rådene ved behov 

Send tilbakemeldinger i AU-chat ved spørsmål før møtene 

Oppfordring: send saker til møtet!  

 

Møtet hevet klokka 21.00.  

  


